
Särskilt uttalande till Kyrkorådets sammanträde den 27 januari 

Angående punkt 4 på dagordning av LeifKrafft, Bengt Nörbyl Birgitta Fristedt 
Odelberg med instämmande av Kristina Uhr och Elisabeth Gu� som alla (!) � 
avstår från att delta i beslutet om fastighetsförvaltning på grund av jäv vid 
beredningen och beslut i ärendet i Kyrkobyggnads och fastighetsutskottets möte 
den 17 januari . 

Vid extra sammanträdet med Kyrkorådet torsdagen den 27 januari 2022 i anser 
vi att det föreligger jäv för Leif Syrstad. Under handläggningen av ärendet har 
det framkommit att Leif Syrstad och Jan Ström har gemensamma ekonomiska 
intresse i olika bolag 

Upphandlingen är en så kallad "fransk upphandling" vilket innebär att priset är 
fastställt från början och i detta fall till 2 700 000 kr inklusive moms Såvitt vi 
kan finna har denna upphandlingsform inte diskuterats i arbetsutskottet eller 
kyrkorådet. En tveksam form av upphandling då priset är en viktig del i en 
upphandling 

Upphandlingen har skett under stor brådska. Det är oförklarligt eftersom det inte 
funnits någon tidsbrist. 

Vi anser att samtliga övriga inkomna anbud är bättre än det från Vimini och att 
ny beredning måste genomföras 

I anbudsinbjudan p 3.3 finns ett krav på att företaget skall visa på en 
omsättning på 25 miljoner de två senaste åren. Det föreslagna företaget Vimini 
kommer inte i närheten av detta. 

Den utvärdering via poäng som gjorts utan en skriftlig sammanfattning är inte 
tillfyllest för beslut. 

Kravet på affärsmässighet är inte uppfyllt enligt föreskrifterna i församlingens 
Inköps och attestreglemente. 
Det har inte redovisats hur lagen om offentlig upphandling, som församlingen 
ska följa, har iakttagits. 


